
Protokoll GDF:s styrelsemöte 2019-02-11 (telefonmöte) 

Närvarande: Anita Fagerholm, Linda Edensand, Pernilla Torerud, Johanna Johansson, 

Johan Lundgren, Joakim Karlsson, Paul Olsson samt Stefan Peterson. 

  

1. Val av: 

a. Mötesordförande: Linda Edensand. 

b. Mötessekreterare: Anita Fagerholm. 

c. Justerare: Styrelsen. 

 

2. Ordförande hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.  

 

3. Godkännande av dagordningen. Beslut: Ja. 

 

 

4. Genomgång och godkännande av senaste mötesprotokollet. 

      Beslut:  Protokollet lades till handlingarna. 

 

 

5. Riksserien/ sista sammandraget. 

 

Styrelsen har skickat ut intresseförfrågan till föreningarna där vi informerar 

om den förfrågan vi fått från Kalmar kommun Vi undrar om föreningarna är 

intresserade av detta. 

Kalmar kommun har kommit med en förfrågan om vi är intresserade av att 

skriva ett avtal där vi tar på oss att ha riksseriesammandraget i en utökad 

form i tre år. Det svar vi har fått från föreningarna har mestadels varit 

positiva.  

 

Beslut: Att vi i GDF ingår ett avtal med Kalmar kommun där vi förbinder 

oss att genomföra riksseriesammandraget under tre år med event på 

fredagen. Kommunen lovar att tillhandahålla en streamingtjänst och hjälp 

på olika sätt exempelvis att nå ut inför eventet 

 

• Linda tar kontakt med Kommunen och bokar ett möte. 

 

• De som är med och jobbar behöver inte vara licensierade i någon av 

distriktets föreningar utan de som känner att de vill vara med är 

välkomna. 

 

• Uffe som fotograferade under förra årets riksseriesammandrag kommer att 

vara oss behjälplig med Eventarbetet, planeringen samt streamingtjänsten. 



 

• Stefan, Linda, Pernilla samt Joakim genomför en inventering av vad som 

finns när det gäller banor, tavlor, papper med mera. 

 

 

 

6. Facebookssidan. 

Götalands öppna Facebook sida används ibland felaktigt. På sidan har 

ledamöter i GDF:s styrelse, medlemmar i föreningar, föreningar och 

föreningars styrelser blivit uthängda. Eftersom detta inte är syftet med sidan 

har styrelsen tagit en diskussion om dess syfte och vilka regler som finns för 

den. Sidan är öppen för allmänheten och det är inte någon bra reklam för vår 

idrott och för vårt distrikt att sidan används så.  

Syftet med sidan är att lyfta fram vår idrott, att informera om tävlingar, 

inbjudningar och nå ut med styrelseinformation. Administratörerna är 

ansvariga för det som läggs ut på sidan.  

 Styrelsen beslutar:  

• Att lägga ner den öppna sidan. 

•  Att starta upp en ny som licensierade medlemmar kan ansluta sig till. 

• Att vi tydligt går ut med varför vi stänger den öppna sidan.  

• Att vi tydliggör vilka regler som gäller för den nya sidan. 

• Att hela styrelsen blir administratörer för den nya sidan. 

 

 

7. Styrelseinformation. 

 

a. Kassör: Pernilla: Ekonomin är i balans. 

 

b. Ordförande: Linda: Den 23 mars åker Ordförande, TK samt SK på 

konferens. Där blir det ordförandemöte, möten i de olika 

kommittéerna samt utbildning i värdegrundsfrågor. 

Om det är något ni medlemmar vill att någon av dem ska ta med sig 

till något av mötena så skriv ner det och maila det till 

ordförandemailen. 

 

c. V. ordförande: Johanna: inget att tillägga. 

 

d. JUK: Johan: Inget att tillägga 

 



. 

e. SK: Joakim:  

De egna sammandragen har nu börjat spelas. 

Priserna ska beställas och TK och SK lägger en gemensam 

beställning. 

  

f. TK: Stefan:  På våra distriktsrankingtävlingar verkar det, som det 

ser ut nu, som att vi har tappat i antal spelare/ tävling. En förklaring 

är att Sons of darts inte varit en licensierad förening under denna 

säsong. 

 

 

8.  Övriga frågor. 

• Juniorer får vara med där seniorer spelar till kl 22.00 men endast om 

hen har nykter målsman med sig.   

  

• När det gäller frågor som vi ska handha så är det den som äger frågan 

som fullföljer ärendet. Exempelvis om frågan rör en GDF-

sanktionerad tävling, är det TK som ”äger” frågan och vid seriespel, 

SK. Detta gäller för samtliga ärenden. 

 

• I de disciplinärendena som vi har handlagt har 2 skickats vidare till 

disciplinnämnden i svenska dartförbundet, i övriga ärenden har de 

berörda vidtalats och eventuella disciplinära åtgärderna har vidtagits.  

 

 

9.  Datum och tid för nästa möte är inte bestämt ännu utan vi avvaktar 

Lindas möte med kommunen. Efter deras möte återkommer Linda med 

mötestid och dag. Vissa delar av planering och arbete inför 

rikseriesammandraget kommer att diskuteras och beslutas via styrelsens 

facebookssida. 

 

 

  

10.  Ordförande tackar för ett bra möte och förklarar det avslutat. 

 

 

 


